
 

 

Schriftelijke vragen, conform artikel 40 reglement van orde, gemeenteraad Ommen. 
 
Betreft: Kindplein-Oost 
 
Aan: College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Ommen. 
  
Geachte college, 
 
De fractie van de VOV wil graag nadere informatie over het proces van het bepalen van de 
(voorkeurs)locatie van het Kindplein-Oost. 
Tijdens gemeenteraadsvergaderingen over Kindplein-Oost en aankoop Aldi locatie is er 
door het college aangegeven dat er vanuit de scholen draagvlak is voor de bouw op de 
Aldi locatie. Echter uit nieuwsbrieven van de Kardoen blijkt dat deze school de voorkeur 
heeft voor de locatie nabij het Palet. Daarnaast heeft de fractie van de VOV van 
deelnemers aan de klankbordgroep Kindplein-Oost vernomen dat de klankbordgroep de 
voorkeur heeft voor de locatie aan de Haarsweg/Nicolaas Maesstraat, uitbreiding achter 
het Palet. 
 
De fractie van de VOV heeft de volgende vragen: 
1. Klopt het dat de scholen voorkeur hebben aangegeven voor de bouw van het Kindplein-
Oost op de Haarsweg/Nicolaas Maesstraat, bij het pallet? 
2. Klopt het dat de klankbordgroep zich heeft uitgesproken voor de bouw van het 
Kindplein-Oost op de Haarsweg/Nicolaas Maesstraat, bij het pallet ? 
3. Kan de gemeenteraad de verslagen vanuit het overleg met de betreffende scholen en 
de verslagen van de klankbordgroep ontvangen? 
4. Graag ontvangen wij een opgave van de kosten voor de bouw van het Kindplein-Oost 
cq uitbreiding van het Pallet als een Kindplein. 
5. En ter vergelijk idem voor de kosten, inclusief aankoop / sloop Aldi, voor bouw van 
Kindplein-Oost aan de Slagenweg. 
6. Zijn er in de klankbordgroep van gemeentewege over Kindplein-oost toezeggingen 
gedaan dat wat betreft locatie nog alles mogelijk is? 
7. Als er voor de locatie van Kindplein-oost gekozen wordt voor de Haarsweg/Nicolaas 
Maesstraat, welke mogelijkheden ziet het college dan voor vestiging van de twee 
genoemde en geïnteresseerde zorginstellingen op de huidige Aldi-locatie? 
8. Kan het college een kostenvergelijking schetsen als de twee zorginstellingen op de 
huidige Aldi-locatie worden gevestigd t.o.v. een keuze voor vestiging van deze 
zorginstellingen aan de Haarsweg/Nicolaas Maesstraat? 
      
  
In afwachting van uw reactie, met vriendelijke groet, 
  
Gerrit Middelkamp, fractie VOV 


